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Klasa: 021-05/14-01/2 
Urbroj: 2175/01-01-14-2 
Sinj, 26. veljače 2014. godine  
 

ZAPISNI K 
s 7.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja, održane dana 24. veljače 2014. godine u Gradskoj 

vijećnici Grada Sinja 
 
          Na  sjednici je  bilo nazočno 19  vijećnika Gradskog vijeća Grada Sinja. 

Nazočni vijećnici: Denis Bezić, Denis Bobeta,  Miro Bulj,  Ante Čarić, Žarko Delić, Ante 
Gulić,  Stipe Jadrijević Cvrlje, Zvonimir Križanac, Stjepan Labrović, Stipe Maganić,  Dujo 
Maleš, Hrvoje Markulin, Stipe Perić, Vesna Poljak, Nataša Poparić Milan Smoljo,  Ivana Šabić,  
Jerko Trboglav-Breko Mladen Vidić. 

Vijećnici  Stipislav Jadrijević i  Sandra Kovač-Levantin opravdali su izostanak. 

        Ostali nazočni: zamjenica gradonačelnika Kristina Križanac, zamjenik gradonačelnika 
Zlatko Ugrin, pročelnici Upravnih odjela, te  predstavnici sredstava javnog informiranja. 
       Sjednici je predsjedavao Hrvoje Markulin,  predsjednik Gradskog vijeća Grada Sinja. 
       Zapisnik je vodila Zdenka Vlastelica,  viši  stručni suradnik u Uredu Grada 
       Predsjednik Gradskog vijeća Hrvoje Markulim otvorio je 7. sjednicu Gradskog vijeća i 
pozdravio sve nazočne. 
       Sjednica je započela u 15,30 sati.                
       Na početku sjednice predsjednik Gradskog vijeća Hrvoje Markulin pozvao je v.d. 
predstojnika Ureda Grada Igora Vidalinu, da izvrši prozivku vijećnika (prema posebnom popisu 
u privitku).  
       Nakon izvršene prozivke predsjednik Gradskog vijeća Hrvoje Markulin konstatirao je da je  
sjednici nazočna većina vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 Prije prelaska na dnevni red predsjedatelj je pročitao: 

- Odluku o određivanju zamjenika obavljanja dužnosti gradonačelnika u vrijeme 
odsutnosti i spriječenosti gradonačelnika Grada Sinja u obavljanju te dužnosti 

- Obavijest Kluba vijećnika  Nezavisne liste Mira Bulja o prestanku članstva u Klubu 
vijećnika Žarka Delića 

- Obavijest Kluba vijećnika SDP –HNS  o promjeni predsjednika Kluba, novi 
predsjednik je vijećnik Stipe Jadrijević Cvrlje. 

       Nakon toga u skladu sa Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sinja («Službeni glasnik Grada 
Sinja» broj 02/10 i 2/13)  prilazi se utvrđivanju dnevnog reda sa 7. sjednice Gradskog vijeća. 
          Predsjedatelj je pročitao u pozivu predloženi dnevni red. 
 Klub vijećnika Nezavisne liste Mira Bulja predložio je dopunu dnevnog reda s točkom: 

- Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o prometu na području Grada 
Sinja 

Predsjednik Kluba vijećnika Miro Bulj obrazložio je prijedlog za dopunu dnevnog reda, 
da je na sjednici Gradskog vijeća u 09. mjesecu 2012. godine donesena jedna nerazumna odluka 
da Istarska ulica bude dvosmjerna, a  Ulica Put Petrovca jednosmjerna, a jedino rješenje je da 
Istarska ulica bude jednosmjerna i da se zauzme stav da se regulacija prometa u toj ulici vrati 
kako je bilo i prije. 
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Vijećniku je odgovorio v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina da odluka nije 
spremna za Gradsko vijeće, nije prošla nadležni Odbor i nije pripremljana u skladu s 
Poslovnikom Gradskog vijeća. 

Klub vijećnika SDP – HNS predložio je dopunu dnevnog reda s točkom: 
- Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za promet Grada Sinja 
Predsjednik Kluba vijećnika SDP – HNS Stipe Jadrijevi Cvrlje pojasnio je da bi Savjet za 

promet bio savjetodavno tijelo Gradskog vijeća, a provodio bi analizu postojećih ali i budućih 
potencijalnih problema na prometnicama na području Grada Sinja te predlagao njihova moguća 
rješanja.  

Nakon toga predjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Kluba vijećnika SDP – HNS za 
dopunu dnevnog reda i utvrdio da Gradsko vijeće nije prihvatilo (8 za, od ukupno 18 vijećnika) 
prijedlog za dopunu dnevnog reda.   
          Budući da više nije bilo primjedbi ni prijedloga za dopunu predloženog dnevnog reda, 
predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog dnevnog reda i konstatirao da je većinom glasova 
(16 za i 2 protiv, od ukupno 18 vijećnika) prihvaćen sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 6.  sjednice Gradskog vijeća,  
2. Pitanja i prijedlozi vijećnika, 
3.    Rješenje o razrješenju Sandre Kovač Levantin dužnosti potpredsjednice Gradskog 

vijeća, zbog podnošenja ostavke 
4. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sinja za 2014. godinu 
5. Program gradnje objekata i uređaja kom.infrastrukture na području Grada Sinja za 

2014.g. 
6. Program održavanje kom. Infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g. 
7. Program javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2014. godinu 
8. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu Grada Sinja 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata 
10. Prijedlog   Odluke   o   raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova predstavničkih tijela izabranih s liste grupe birača  Gradskog vijeća Sinja za 
2014.g. 

11. Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o socijalnoj skrbi Grada Sinja 
12. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 

ustrojstvu  DV Bili Cvitak 
13. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Splitu 
14. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika za mladež 

Županijskog suda u Splitu 
15. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika za područje Grada Sinja 
16. Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Procjene ugroženosti od požara i tehnološke 

eksplozije za Grad Sinj 
17. Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Plana zaštite od požara za Grad Sinj 

 

 TOČKA 1. 
          Usvajanje Zapisnika sa 6. sjednice Gradskog vijeća održane 23. prosinca 2013. godine 
  
         Predsjedatelj je upitao ima li tko primjedbi na Zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Sinja održane 23. prosinca  2013. godine.  
         Budući da nije bilo primjedbi na Zapisnik, predsjedatelj je dao na glasovanje Zapisnik sa 6. 
sjednice Gradskog vijeća Grada Sinja održane 23. prosinca 2013. godine i konstatirao da je isti 
jednoglasno prihvaćen. 
 

 TOČKA 2.  
        Pitanja i prijedlozi vijećnika 
 

        Nakon usvajanja Zapisnika sa 6. sjednice Gradskog vijeća prišlo se na postavljanje 
vijećničkih pitanja koja se odnose na rad i djelokrug rada Gradskog vijeća, odbora i drugih 
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radnih tijela Vijeća, gradonačelnika, zamjenika gradonačelnika, Ureda gradonačelnika, 
upravnih odjela i organizacija koje obavljaju poslove za Grad Sinj. 
        Odgovori na vijećnička pitanja, kao i cijeli tijek sjednice nalazi se na audio zapisu, koji se 
čuva u Uredu Grada Sinja.  
 

TOČKA 3. 
 Prijedlog Rješenje o razrješenju Sandre Kovač Levantin dužnosti potpredsjednice 
Gradskog vijeća, zbog podnošenja ostavke 
 

 Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
         Rasprave nije bilo pa je predsjedatelj  konstatirao da je Gradsko vijeće primilo na znanje     
Rješenje o razrješenju Sandre Kovač Levantin dužnosti potpredsjednice Gradskog vijeća, zbog 
podnošenja ostavke 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sinja za 2014. godinu 

  

Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
S obzirom da nije bilo rasprave, predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Programa 

rada Gradskog vijeća Grada Sinja za 2014. godin,. te utvrdio da je Gradsko vijeće jednoglasno 
(19 nazočnih vijećnika) donijelo 

Program rada Gradskog vijeća Grada Sinja za 2014. godinu. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja kom.infrastrukture na području Grada 

Sinja za 2014.g. 
 

Uvodno obrazloženje dala je v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, obnovu i razvoj Stjepan 
Labrović pročitao je stav Odbora prema kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno Prijedlog 
Programa gradnje objekata i uređaja kom.infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g. 
 Vijećnik Miro Bulj istakao je da od kad je vijećnik većina stavki se prepisuju, zatražio je 
da mu službe odgovore koja je gotova projektna dokumentacija, gotova po pitanju nogostupa i 
kad će biti početak izgradnje nogostupa  Put Pavića, od Suhača do Karakašice, nogostup u 
Gornjim Glavicama, nogostup u Donjim Glavicama. 
 Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza koja je pojasnila da 
dinamika realizacije svakog projekta je zadana financijski usvajanjem Proračuna, a što se tiče 
izgradnje nogostupa od Suhača do Karakašice je u izradi , bit će i Mjesni odbor uključen, jer će 
biti imovinsko pravnih problema, idejni projekt nije zahtjevao imovinsko pravne odnose, 
naglasila je da svi nogostupi koji su se gradili u Gradu Sinju unatrag 10  i više godina nikad nisu 
isplaćivani nikakvi novci vlasnicima parcela, jer su njihovi interesi da imaju siguran put do 
svojih kuća, tako se nada da će biti razumjevanja i kod ljudi koji žive na tom potezu, a nema puno 
takvih pitanja otvorenih, ali bit će ih, ovisit će o tome kad će biti moguće dobiti građevinsku 
doznolu za taj projekt, a što se tiče nogostupa u ulici Put Pavića postoji idejni projekt kad će se 
kreniti u projekt to će odrediti izvršna vlast, a što se tiče nogostupa u Gornjim Glavicama vode se 
razgovori s geodetima da se snimi geodetska podloga i predstoji odabir projektanta za nogostup 
u Donjim Glavicama od Škole do Jenjića. 
 Vijećnik Miro Bulj kazao je da nije dobio konkretan odgovor za sve nogostupe, pitao je 
hoće li planirana sredstva biti utrošena u same projekte ili će biti rebalans, te naglasio da se ne 
može na mjeste odbore prebaciti teret, mjesni odbori mogu pomoći. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da to zavisi o tome da 
li će se moći dovesti do kraja projektna dokumentacija i ako se projektna dokumentacija dovede 
do kraja uglavnom problem koji se javlja je imovinsko pravne prorode i ukoliko se oni riješe 
onda je moguće da se to realizira, ukoliko ti problemi nastanu, kao što je bilo kod mosta u 
Markanića, bili su veliki problemi i tri mjeseca se stalo, upravo iz razloga što ljudi cijene svoju 
zemlju u velikim iznosima i to će ovisiti o njima koliko će to biti moguće realizirati.  
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 Vijećnik Miro Bulj kazao je da je pročelnica dobro ukazala na jedan problem a to je 
problem javnih putova, prometnica i da bi Grad Sinj gdje god se asfaltira gradske službe bi 
trebale izaći na teren, jer dolazi do velikih proširenja bez znanja vlasnika, a na cijelom području 
Sinja pa i njegovog sela 50% prometnica gdje je Grad Sinj asfaltirao Iiuložio svoja sredstva nije 
ucrtan kao javni put nego je ostalo na vlasnicima, pa svatko može reć da je njegovo i blokirat, 
Grad Sinj bi trebao ubrzati gdje su asfaltirani putovi sa ucrtavanjem, u prošlom mandatu 
donesena je jedana takva odluka. Naglasio je da se dokazalo da projekata nema, a višemilijunske 
iznose smo stavili za te projekte, zato se slaže sa stavom Odbora za gospodarstvo, komunalne 
djelatnosti, obnovu i razvoj da - ako su u Proračunu Grada Sinja predviđena sredstva za 
izgradnju nogostupa i objekata da se u prvom tromjesečju pokrene postupak izrade projektne 
dokumentacije, i tako se radi iz godine u godinu. Nastavio je da gradske službe su dužne ucrtati 
sve puteve tako da ne bude problema i da se ne pumpa Proračun bez veze. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne 
djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da su što se tiče ucrtavanja 
putova uistinu veliki problemi, kad se zaduži geometar da napravi snimak, taj geometar bude 
potjeran i ne radi se o tome da Grad ne želi ucrtati, u Proračunu  posebno predviđena sredstva 
za ucrtavanje putova, a koji su to putovi tražilo se od mjesnih odbora da daju prioritete, ali kad 
se dođe na teren dožive se neugodnosti, jer veliki je broj putova problem, ne može se više 
postupati kao prije, po naputku  ministrice graditeljstva sada se mora i vlasnički uredit, odnosno 
upisat u zemljišne knjige, a zna se da će to teško ići. Navela je da se ne pumpa Proračun nego da 
bi projekti koji su ušli u njega imali mogućnost realizacije, jer ako se stavlja da se ide I u 
projektnu dokumentaciju i izgradnju onda se treba angažirati da to i bude, od četiri predložena  
tri su već u realizaciji i nije dobro da se već unaprijed kaže da se to neće moć napravit, potrudit 
će se maksimalno. 

Vijećnik Denis Bezić osvrnuo se na projektiranje nogostupa i slaže se sa svim prijedlozima 
gradnje nogostupa, žao mu je što u prijedlog nisu ušle ulice Put Pazara, Ulica 126 brigade HV, 
Put Ruduše koje nažalost nemaju rješen problem nogostupa, a radi sigurnosti pješaka trebalo bi 
izgraditi nogostupe na ovim izuzetno važnim prometnicama, ove ulice su glavni spoj prema 
Radošiću, te vode do sinjskog Doma zdravlja. Dodao je da izgradnja ulice Domovinskog rata i 
njeno rješenje se već nekoliko godina odgađa za slijedeću godinu, a ona je jedna od 
najopterećenijih ulica na području Grada Sinja zbog intenzivnog prometa i pješaka svakodnevno 
se dovodi u opasnost velik broj djece koja žive na tom području, zato se boji da će se opet 
uređenje ulice prebaciti  u neku drugu godinu. Istakao je da što se tiče uređenja javnih površina u 
velikom gradskom parku 2011. godine napravljena je staza, rečeno da će se urediti staza s 
klupana, pa ga zanima zašto klupe kasne, izrazio je žaljenje što se kod uređenje javnih površina 
nije obratila pažnja na park đardin koji se nalazi u središtu grada koji je zapušten i nedovoljno 
iskorišten, a žao mu je što se na Trgu dr. Franje Tuđmana nisu postavile klupe po modelu kako je 
postavljeno na Šetalištu Alojzija Stepinca. 

Ukazao je na problem koji se iz godine u godinu prebaciva a to je problem groblje, njegovo 
se rješenje odgađa, popunjeno je, nema više mjesta za grobnice, pa će uskoro biti veliki problem, 
radi čega je predložio tematsku sjednicu na ovu temu. Natavio je da ga kod javne rasvjete zanima 
projekt primjene mjera energetske učinkovitosti u sustavu javne rasvjete u Gradu, upitao je da li 
su završene sve tri faze i kako Grad Sinj sufinancira taj projekt i zašto u Gradu nisu zamjenjene 
sva svjetla. Spomenuo je i gospodarenje komunalnim otpadom i problem odlagalište otpada, koji 
je možda problem broj jedan ne samo u Sinju nego i u svijetu. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne 
djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da što se tiče nogostupa Put 
Pazara nije u Proračunu za 2014. godinu, a uređenje ulice Domovinskog rata je u Proračunu i 
zasigurno se rješava da će svi na kraju  biti zadovoljni, što se tiče klupa u parku, predviđene su i 
bit će postavljene u 2014. godini. Kazala je da što se tiče energetske učinkovitosti ona je pri 
samom kraju sve tri faze, ali bit će još posla. 

Vijećnik Stjepan Labrović naglasio je da je da se pitabhe Programa temelji na Proračunu 
Grada Sinja za 2014. godinu, da je usporedio Program i Proračun i ima dosta stavki u 
Proračunu koje nisu stavljene u Program, u Proračunu je predviđeno 100.000,00 kuna za 
izgradnju nogostupa od Jelinčića do Labrovića i zašto se to nije predvidjelo u Programu. 

Vijećniku je pojasnila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne 
djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da je to zato što je u prethodnom 
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Programu bilo predviđeno, a sada je samo završetak i zato se ne navodi jer nije novi projekt i 
100,000,00 kuna je za završetak nogostupa. 

Vijećnika Stjepana Labrovića zanimalo je zašto je u Programu bilo predviđeno od Jelinčića 
do Labrovića, a sada je u Programu  predviđeno od Jelinčića do Dolića. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica da je projekt napravljen i realizira se. 
Vijećnik Stjepan Labrović iznio je da je nogostup od Jelinčića do Labrovića predviđen  u 

2013. godini i trebao se graditi, bilo je predviđeno 1.200.000,00 kuna za taj projekt i sredstva su 
osigurana u 2014. godini. Zatražio je da mu se u pisanom obliku odgovori gdje će se upotrijebiti 
100.000,00 kuna, nastavio je da su predviđena sredstva za gradnju nogostupa od Jelinčića do 
Labrovića u navedenom iznosu, a sad se radi od Jelinčića do Dolića, a nije ni izrađena projektna 
dokumentacija, taj nogostup trebao se dovršiti u 2013. godini, a ne da se sve prebaci u novu 
godinu i da se objasne stavke u nekoliko prošlih godina u kojima se godinama vodio taj nogostup,  
zašto nije realiziran u 2013. godini. 
 Vijećnika Milana Smoljo zanimala je ulica Domovinskog rata,a  zna se da je to projekt 
financijske težine u odnosu na ostalei, odgodilo se nekoliko puta, jesu li konačno spremno za tu 
ulicu po pitanju projektne dokumentacije, nerješenih imovinsko pravnih odnosa i vezano za 
uključivanje vojarne Ivaniša Nelipića u sve projekte, u kojoj je fazi i kad se očekuje početak 
radova. 
 Vijećniku je pojasnila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne 
djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da nakon što su donesene 
Izmjene DPU Ivaniša Nelipića, jer cijeli spoj s ceste je preko ulice Domovinskog rata i tu je u 
izradi glavni projekt spoja ulice Domovinskog rata i bivše vojarne, te je izrazila uvjerenje da će 
se do kraja proljeća imati gotovu javnu nabavu i da će se tijekom ljeta krenuti u izgradnju. 

Vijećnik Žarko Delić istakao je da će se u 2014. godini započinje uređenje ulice 
Domovinskog rata, ali da bi ta ulica dominziju postoji li ikakva nogućnost da se vrati kapelica 
Sv. Ante na raskrižje prema Gornjim i Donjim Glavicama di je bila i prije, onda bi ta ulica dobila 
posebnu dimenziju. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da je uvjerena da ne 
će biti problema, osim toga taj dio će se drugačije riješiti sa jednim zelenim otokom, a što se tiče 
premještanja kapelice ukoliko je suglasje da se kapelica premjesti to je stvar Gradskog vijeća da 
donese odluku, a što se tiče tehnički izvodivo je. 

Kako više nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Programa 
gradnje objekata i uređaja kom.infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g., te konstatirao 
da je Gradsko vijeće jednoglasno (19 vijećnika) donijelo 

Program gradnje objekata i uređaja kom.infrastrukture na području Grada Sinja za 
2014.g. 

 

TOČKA 6. 
 Prijedlog Program održavanje komunalne infrastrukture na području Grada Sinja za 
2014.g 
 

Uvodno obrazloženje dala je v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza. 
Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, obnovu i razvoj Stjepan Labrović 
pročitao je stav Odbora prema kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno Prijedlog 
Programa održavanje kom. Infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g 

Vijećnik Miro Bulj u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste Mira Bulja komentirao je da se 
iz godine u godinu prepisivanju ove stavke, ali prvi put se pojavilo ono što je godinama govorio 
da se po mjesnim odborima  po prvi put da su se sredstva decentralizirala prema mjesnim 
odborima i dana je određena važnost mjesnim odborima, nakon brojnih upozorenja od strane 
mjesnih odbora za asfaltiranje dosada se uglavnom nije ni kontaktiralo sa mjesnim odborima, 
zanimalo ga je po kojim kriterijima je izrađivač dodjeljivao sredstva, jeli po broju stanovnika ili 
po veličini mjesnog odbora, trebalo bi više uključiti same mjesne odbore kad se donosi Program, 
pa se ljudima objasni zašto je nekom toliko, tablica je po prvi put decentralizirana i prvi put 
hvale vrijedna. Dodao je da ako se dade ljudima da predstavnik mjesnog odbora sa stručnim 
službama Grada daju prioritete. Dajemo važnost predsjedniku mjesnog odbora koji do sada tu 
ulogu nisu imali, radi toga je to jedan od pozitivnih raspoređivanja sredstava. 
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Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da je Program 
predložen i želilo se biti što više transparentno, da mjesno odbori u okviru sredstava koje su 
dobili na raspolaganju odrede prioritete, te je tako zamišljeno i mislilo se da će tako imati bolje 
rezultate, mora se uvažiti činjenica da ljudi koji su platili komunalni doprinos imaju prioritet. 

Vijećnik Miro Bulj naglasio je da mu je žao što prije nije bila takva procedura donošenja 
i da je bilo prošle godine sigurno bi bila bolja komunikacija između Grada i mjesnih odbora, u 
načelu se slaže s prijedlogom ali ga treba još unaprijediti. 

Vijećnik Denis Bezić izrazio je zaljenje što prijedlogom Programa održavanje komunalne 
infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g nije pokrenut postupak uređenja dotrajalih 
banaka na Peškariji, kod sustava odvodnje problem je što u nekim dijelovima Grada nema 
sustava odvodnje, veći dio sugrađana koji žive u Čurlinima i Fra Rafe Kalinića  nema 
kanalizacijski spoj na kanalizacijsku mrežu zato dolazi do poplavljanja septičkih jama, a nažalost 
u Gradu ima još toliko primjera, što se tiče čišćenja javnih površina naviše ga smeta nedovoljno 
održavanje prostora u velikom gradskom parku oko spomenika Tri generacije, a na taj prostor 
često gotovo svaki dan bude komadića stakla, to je prostor oko kojeg se igraju djeca te je 
mišljenja da se veća pažnja treba posvetiti uređenju tog prostora, po pitanju održavanja javnih 
površina osvrnuo  se na dječje igralište, mišljenja je da se dječje igralište nedovoljno održava, 
često dođe do pucanja, nedovoljno se popravlja i obnavlja, kod održavanja javne rasvjete u 
potpisanom ugovoru primjene mjera energetske učinkovitosti na sustav javne rasvjete Grada 
Sinja piše da će se postići uštede u električnoj energiji, zanimalo ga je kolika je novčanih 
sredstava bilo potrebno za održavanje javne rasvjete za prošle godine 2010, 2011, 2012., ako je 
sada 1.900.000,00 kuna. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da je održavanje 
javne rasvjete 1.900.000,00 kuna, ali tu je i potrošnja i održavanje i uštede su na potrošnju su 
preko 450.000,00 kuna u odnosu na prethodnu godinušto znači da energetska učinkovitost daje 
rezultate, što se tiče spomenika Tri generacije fontana će ići u rekonstrukciju, sredstva su za 
osigurana, što se tiče održavanja dječjeg igrališta, obraća se velika pažnja zbog sigurnosti djece, 
što se tiče spoja na kanalizaciju ne može se rješavat probleme koje su sugrađani sami sebi 
napravili, jer da su napravili septičke jame po propisu onda se ne bi bilo problema.  

Vijećnik Stjepan Labrović osvrnuo se na asfaltiranje nerazvrstanih cesta koji se 
raspodjeljuju po mjesnim odborima, nema primjedbe na raspodjelu sredstava, nego je upozorio 
jer su pojedini predsjednici mjesnih odbora dovedeni u nezgodnu situaciju iz razloga kad dođe do 
realizacije asfaltiranja onda su problemi, građani se jave i svi žele da im se asfaltira, ima 
slučajeva gdje su ljudi nepravili kuće na crno, nisu platili komunalni doprinos, a Grad mu 
asfaltira, a ima građana koji su ima 6 godina platili komunalni doprinos i još nisu došli na red, 
jer predsjednici mjesnih odbora ne znaju te podatke tako da bi trebalo uspostaviti veću suradnju 
između predsjednika mjesnih odbora i Gradske uprave i o ovom bi trebalo voditi računa. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza da se zato i reklo da 
se vodi računa o obvezi po Odluci o komunalnom doprinosu, u suradnji s mjesnim odborom 
referent koji je zadužen to rješit će taj problem. 

Vijećnik Žarko Delić upozorio je da se puno daje za nabavu stabala  i da se više 
pažnjeposveti da budu gotova stabla da se ne mogu lako slomiti i da se stabla kad se posade da 
se zalijevaju i održavaju. 

Vijećnik Denis Bobeta osvrnuo se na točku 7 – skupljanje i zbrinjavanje životinja s javnih 
površina u iznosu od 150.000,00 kuna pa ga je zanimalo da li se ova sredstva u stvarnosti potroše 
za ovu namjenu i tko je provodio to skupljanje. 

Vijećniku je odgovorila v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza koja je istakla da su 
sredstva nedovoljna za cijelu godinu, a skupljanje mogu skupljati samo ovlaštene osobe i imali 
javni natječaj za ovlaštenu tvrtku koja može skupljati te lešine i stvasrno je skupo. 

Vijećnik Milan Smoljo komentirao je da je raspodjeli sredstava za asfaltiranje mala 
nepravda prema Mjesnom odboru Gljev gdje je predviđeno 30.000,00 kuna, u zadnjih 4 – 5 
godina nije se asfaltiralo ništa, mišljenja je da je to nedovoljno te je predložio amandman: 
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- da se u Programu održavanje komunalne infrastrukture na području Grada Sinja za 
2014.g u dijelu održavanje nerazvrstanih cesta napravi jedna korekcija: 

1. sredstva predviđena za Mjesni odbor Gljev u iznosu od 30.000,00 kuna povećaju na 
50.000,00 kuna 

2. sredstva predviđena za Mjesni odbor Sinj smanje se za 20.000,00 kuna te da umjesto 
planiranih 335.000,00 kuna bude 315.000,00 kuna. 

Zamjenica gradonačelnika Kristina Križanac je suglasna sa. amandmanom vijećnika 
Milana Smolje i sukladno stavku 10. članka 93. Poslovnika Gradskog vijeće amandman postaje 
sastavni dio prijedloga. 

Nakon toga predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Program održavanje komunalne 
infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g, te konstatirao da je Gradsko vijeće većinom 
glasova (11 za, 1 protiv i  7 suzdržanih, od ukupno 19 nazočnih vijećnika) donijelo 

Program održavanje komunalne infrastrukture na području Grada Sinja za 2014.g 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog Program javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2014. godinu 
 

Uvodno obrazloženje dao je zamjenik gradonačelnika Zlatko Ugrin. 
Predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Ivana Šabić pročitala je stav Odbora 

prema kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno Prijedlog Program javnih potreba u kulturi 
Grada Sinja za 2014. godinu. 

Vijećnika Stipu Jadrijević Cvrlje zanimalo je da li postoji mehanizam raspodjele 
sredstava u kulturi kao i u sportu i ako ne postoji zašto ne postoji zajednica koja bi raspoređivala 
sredstva, što se tiče Muzeja Cetinske krajine tu je posebno apostrofirano da jedinice lokalne 
samouprave s područja Cetinske krajine plaćaju materijalne troškove, zanima ga da li uz Grad 
Sinj ostale jedinice izvršavaju svoje obveze, s obzirom da je gradonačelnik rekao kad je bila 
rasprava o učešću ostalih jedinica da ako oni ne budu sudjelovali u postotku koji su predviđeni 
da će neće ni  Grad Sinj sudjelovati u financiranju, isto tako financiranje vrijedi za Viteško 
alkarsko društvo da li ostale jedinice sudjeluju u financiranju Viteškog alkarskog 
društva.Nastavio je da za Udrugu za očuvanju baštine Cetinskog kraja Grad Sinj daje poprilično 
sredstava, pa ga je zanimalo koje su to konkretne aktivnosti te Udruge s obzirom da je Grad na 
ovakav način financira.Naveo je da što se tiče Programa ne postoji nikakav način valorizacije, 
raspodjeljuju se sredstva  iz godine u godinu isto, činjenica je da sve udruge ne odrađuju 
kvalitetno posao, da sve udruge nisu jednako zaslužile bit na ovakav način financijski nagrađene, 
što dovodi do toga da je upitna egzistencija određenih udruga dok druge koje ne obavljaju 
kvalitetno svoj posap i dalje sudjeluju. 

Naglasio je da je u prošlom mandatu donesen zaključak o dostavljanju određenih računa, 
ne vidi da se išta dostavlj, ne zna tko to kontrolira, svatko može navesti određene podatke da 
budu u okviru traženog financijskog plana, ne vidi da se to kontrolira, trebalo bi dostaviti 
određene račune da postoji neki nadzor nad trošenjem tih sredstava, mišljenja je da bi ubuduće 
nadležni odjeli trebali puno više pozornosti posvetit tim pitanjima te kontrolirati udruge koje 
dobijaju gradska sredstva. 

Amanadmani Kluba vijećnika SDP – HNS 
Amandman 1. 

- da se financijska sredstva predložena Progranom za Sinjsko pučko kazalište sa 
predviđenih 42.750,00 kuna povećaju na 48.000,00 kuna 

Amandman 2.  
- da se financijska sredstva predložena Progranom za KUU Sinjske mažoretkinje sa 

predviđenih 61.750,00 kuna povećaju na 66.750,00 kuna 
Amandman 3. 

- da se u okviru Programa osigura 5.000,00 kuna za udrugu Sinjska umjetnička komuna 
(SUK) 

Amandman  4. 
- da se u okvitu Programa osigura 3.000,00 kuna za udrugu Sinjski kulturni urbani 

pokret (SKUP) 
Amandman 5. 

- da se u pkviru Programa osigura 2.000,00 kuna za udrugu Bajagičke mačkare. 
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Predviđena sredstva u iznosu 20.250,00 kuna bi se osigurala kroz smanjenje sredstava 
namjenjenih udruzi Sinjski slavuji. 

  
Vijećnik Miro Bulj složio se sa vijećnikom Cvrljom  da bi trebalo biti neko tijelo koje bi 

stručno obradilo sve potrebe kulturnih udruga na području Grada Sinja, pozitivan je pomak 
nabava koncertnog klavira za održavanje glazbenih koncerata, mišljenja je da je upitno da li je 
100.000,00 kuna dovoljno za to, žao mu je što stručna osoba nije tu, ovaj iznos od 100.000,00 
kuna neće zadovoljitikoncertne potrebe Grada Sinja, da se nađe načina da se kupi klavir  od 
200.000,00 kuna i više, a tu će sigurno dobit značaj alkarskih dvora kao značajni objekt u centru 
Gradam radi toga Grad mora naći način makar sponzora da se prikupe sredstva sa drugim 
gradovima i općinama jer je velika razlika između klavira od 100.000,00 kuna i onog od 
200.000,00 kuna i bolje ne kupit taj jeftiniji nego preko Ministarstva, Županije i raznoraznim 
akcijama  se potrudit da sufinanciraju klavir koji zadovoljava potrebe prostora Alkarskih dvora i 
Galerije Galiotović, rečeno je da se prije dvije godine za 100.000,00 kuna mogao kupiti klavir 
koji je sada skuplji, radi toga je predložio da sredstva ostanu na toj poziciji i tražiti mogućnosti 
da se pomogne u nabavi klavira. 

Zamjenica gradonačelnika Kristina Križanacistakla je da kultura čini ogroman obol u 
društvenom životui Grada i da budu sigurni da gradske službe neće dozvoliti da se kupi nešto što 
nije po pravilima struke. 

Vijećnik Miro Bulj kazao je da ima nekih udruga kao Dječija alka Vučkovića koja djeluje 
60 godina i ima značajni segment promocije i tradiciju  Grada Sinja, dodao je da postoji Udruga 
Sinjski slavuji i čim su osnovani odmah su im dali sredstva iako je rečeno da moraju prije 
djelovati tri godine, oni traže 60.000,00 a postoji crkveni zbor za koji Grad Sinj nije nikada dao 
kune, tu treba predvidjeti sredstva ali ne ovoliko visok, zanima ga koji su kriteriji kad Dječja alka 
nije  uvrštena, osim toga zanimalo ga je kako je KUD Sinj dobio manje sredstava od KUD –a 
Glavice i KUD –a Brnaze. 

Amandmani Nezavisne liste Mira Bulja:   
Amandman 1. 

- da se u tablici raspodjele redovne djelatnosti iz pričuve Programa umanjuje se za 
15.000,00 kuna 

- da se sredstva u iznosu od 15.000,00 kuna raspoređuju Dječjoj alci Vučkovića. 
Amandman 2. 

- da se u tablici raspodjele redovne djelatnosti skida se iznos od 5.000,00 kuna sa 
Udruge Sinjski slavuji 

- da se sredstva u iznosu od 5.000,00 kuna raspoređuje KUD –u Sinj. 
Zamjenik predstojnika Ureda Grada Željko Sesardić obrazložio je da konotacije koje su 

se uspostavile između sporta i kulture zapravo ne odgovaraju, naime Sportska zajednica je 
osnovana temeljem Zakona o sportu, nema vijeće za kulturu jer nema uvjet broja stanovnika, 
samo veliki gradovi imaju vijeća, a Sinj ne spada jer je manji od 30.000 – 35.000 stanovnika. 
Pojasnio je da što se tiče Muzeja Cetinske krajine da li sudjeluju i ostale jedinice lokalne 
samouprave, mišljenja je da ne bi trebalo da pomoć jednom Muzeju koji je lociran u Sinju da ne 
bi trebalo biti uvjet da daju ostale jedinice lokalne samouprave, potpisan je davno jedan 
sporazum po kojem se daje za materijalne troškove, što se tiče pitanja Viteškog alkarskog društva 
da li sudjeluju ostali isti je odgovor, grad na svom području ima viteško alkarsko društvo, Sinjsku 
alku i iz ovog programa samo se dijelom financira održavanje Sinjske alke svake godine, što se 
tiče udruge za očuvanje baštine i što ona radi svaku manifestaciju i grad Sinj  kad se god 
održavalo pa čak i više nego neke druge pa čak i više nego neke druge su se uvijek odazivale, 
gdje su god bili pozvani oni su nastupili. 

Nastavio je da je bila donesena odluka da svako 6 mjeseci odbor preuzme ulogu 
kontrolora, to je odluka vijeća, u ovoj godini po uputama vijeća pripremljeni su ugovori sa svim 
udrugama koje će se financirati za redovnu djelatnost, a jednako tako po prihvaćanju programa 
rada gradskog vijeća već sutra će se uputiti zahtjevi da se dostave sva izvješća udruga civilnog 
društva i udruga u kulturi. Naglasio je da što se tiče udruga SUK i SKUP njih kao i dječju 
Vučkovića alku dosada se financiralo iz programa Dana Alke i Velike Gospe, u dane Alke i 
Velike Gospe i SUK i SKUP financirao se ovisno o programu sa 20000-30000 kn, a to nije malo 
iznos, Dječja Vučkovića alka kao projekt koji se odigrava u mjesecu kolovozu kao Dječja alka 
svake godine i omogućena je iz sredstava Dana Alke i Velike Gospe, a ti projekti najlogičnije i 
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spadaju u taj program, jer se tada i odigravaju, a tako i Festival marijanskih pjesama se održava 
u mjesecu kolovozu i financira se iz programa Dana Alke i Velike Gospe, po tome što će se i kako 
odlučiti u budućem programu Dana Alke i Velike Gospe po tome bi trebalo i proračun i izmjene i 
dopune napraviti pa ovaj program za kulturu na drugi način formirati i ocijeniti koje su udruge 
spremne da se financiraju redovnom djelatnosti, u proračunu je ostavljen jednak iznos kao i 
prošle godine, vijećnici iznose mogu mijenjati amandmanima a vidi se da će se iznosi mijenjati 
amandmanima, ali nemojte ovu udrugu „Sinjski slavuji“ iako ne želi biti nikome odvjetnik niti 
ikoga zastupati ali tu su 2 zbora koja vodi akademski obrazovana profesorica glazbe, njen 
honorar za 2 udruge iznosi 3900 mjeečno i ako se počne skidati 20000 amandmanom SDP-a 
Mira Bulja 5-6 tisuća i ako se sve prihvati ugasit će se obadva. Pojasnio je da što se tiće klavira 
razgovarao je sa strukom akademskom glazbenicom još prije 2 godine bila je nakana da se to 
realizira, ali realizira se sada, postoje novi klaviri koji su strašno skupi imaju jeftiniji klaviri a 
ima i repariranih jako dobrih klavira i mogu se nabaviti do sto tisuća kn, dakle postoje razni 
načini da se dođe do klavira, a klavir će se postaviti u Galeriji Galiotović. 
 Vijećnik Stipe Jadrijević-Cvrlje kazao je da je činjenica da postoji sporazum o Muzeju 
Cetinske krajine i da svi na jednak način trebaju participirati u radu muzeja i  ako može plaćati 
grad Sinj mogu i ostali, što se tiče udruga SUP i SKUP mišljenja je da prema aktivnostima koje 
te udruge imaju da one zaslužuju da budu u programu i zato su predložiti amandman, a nema 
veze što su oni obuhvaćeni u programu Dana Alke i Velike Gospe, jer ima i drugih koji su u 
programu Dana Alke i Velike Gospe i dobijaju sredstva predviđena ovim programom. Naglasio 
je da se dobro sjeća da je donesen zaključak da udruge dostavljaju izvješća, treba se potencirati 
da se ta odluka poštiva, što se tiče dostavljanja izvješča rečeno je da će se naporaviti obrazac za 
ta izvješća i da je određen rok za dostavu, ali zašto sada kad su  sredstva već podijeljena, trebalo 
se napraviti ranije da se vidi gdje su udruge utrošile sredstva, nema ništa protiv da određene 
udruge dobijaju novce, međutim mora se opravdati svaka kuna, za svaku udrugu treba biti 
program rada i izvješće da opravdaju ta sredstva, to tijelo ne mora biti vijeće, može biti odbor pri 
gradskom vijeću koji će činiti relevantni članovi tog vijeća koji će infiltrirati ta sredstva prema 
udrugama. 
 Vijećnik Denis Bezić naglasio je da je g. Sesardić rekao da se ne slaže da se sve skine 
udrugi Sinjski slavuji po amandmanima, jednim se dijelom slaže sa kolegom Cvrljom da treba 
neke stvari regulirati, ali tablica je ista kao i prošle godine i bilo bi šteta da se uzme od udruge 
Sinjski slavuji zato je da se udrugama pomogne ali nije zato da se uzme od Sinjskih slavuja nego 
da se iskoristi pričuva programa koja je navedena pord rednim brojem 18. 
 Vijećnica Ivana Šabić mišljenja je da se u okviru predviđenog iznosa može kupiti klavir 
za Galeriju Galiotović, što se tiče uvrštavanja Vučkovića alke zanimalo je da li treba nekoga 
izbaciti iz programa da bi ta udruga ušla u program. 
Vijećnici je odgovorio zamjenik predstojnika Ureda Grada Željko Sesardić koji je pojasnio da se 
ne mora nitko izbaciti, jer dječja alka se dosada financirala iz programa Dana Alke i Velike 
Gospe, dakle nije ostavljena izvan proračuna. 
 Vijećnica Ivana Šabić kazala je da se ne slaže da se udrugi Sinjski slavuji skine sve, ona 
je za uvrštavanje Vučkovića alke ali da se ne skine Sinjskim slavujima, predložila je amandman 
da se kupi klavir i razglas. 
 Zamjenik predstojnika Ureda Grada Željko Sesardić objasnio je da ovisi o tome gdje će 
se upotrijebiti taj razglas i za koje će se namjene upotrijebiti, uz razglas ide i rasvjeta, preko sto  
tisuća do 150 tisuća bio bi pravi razglas koji bi bio u funkciji za sve manifestacije koje se 
održavaju. 
 V.d. predstojik Ureda Grada Igor Vidalina pojasnio je da se svake godine otvara tema 
razglasa, gradonačelnik je također tražio najbolje ponude ali ponude su ukazivale da to više od 
sto tisuća kn za razglas koji bi zadovoljio sve potrebe. 
 Vijećnik Denis Bobeta replicirao je vijećnici Šabić da je g. Sesardić rekao da je 
razgovarao sa stručnom osobom ali prije godinu ipo dvije, i on je razgovarao sa istom stručnom 
osobom prije par dana i rekla je da koncertni klavir koji je tada vrijedio sto tisuća kn sada vrijedi 
200 tisuća kn, u tome je sada problem, ta bi sredstva trebalo ostaviti pa da se nekim donacijama 
pokuša riješiti ostatak. 
 Vijećnica Vesna Poljak istakla je da nije pijanistica ali ima završenu glazbenu školu, 
pretraživala je internet i postoji koncertni a postoji i polukoncertni klavir, sad je važno što će 
zadovoljiti sve potrebe, postoji solidan klavir za 10 tisuća eura. 
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 Vijećnik Denis Bobeta apelirao je da se konačno kupi razglas jer se vidi da skoro sve 
udruge i klubovi imaju potrebu za razglasom u nastupima i prezentacijama svojih udruga i kad bi 
grad kupio razglas ustupio bi razglas jer u gradu imaju stručne osobe preko kulturno 
umjetničkog središta koje rade sa razglasom i moglo bi se uštediti jer je veliki udio u udrugama 
trošak razglasa. 
 Vijećnik Zvonimir Križanac iznio je da bez klavira se moglo do sada pa bi se moglo i 
odsada ali bez razglasa se ne može jer sama činjenica da se plaća svaki put kad ga se 
iznajmljiva, što se tiće samog programa većina udruga su tradicionalno folklornog karaktera, a 
fali jedna udruga koja predstavlja mladi urbani i novi đir, u duhu toga 2 glavne udruge u tome su 
SKUP i SUK, s obzirom da udruga SKUP djeluje već 12 godina dobro je financirana iz programa 
Dana Alke i Velike Gospe a i sama zarađuje određena sredstva kartama i koncertom koji 
održavaju, a udruga SUK je relativno nova udruga koja predstavlja istu skupinu ljudi i samo 
jedna manifestacija je predviđena u programu Dana Alke i Velike Gospe, a s obzirom da 
objavljuju časopis Uglas i prikazuju filmove njima je potrebna određena financijska pomoć i radi 
toga je predložio amandman 

-  da se smanji iznos pričuve programa za 5 tisuća kn  
- da se uvrsti SUK(sinjska umjetnička komuna) u program javnih potreba u kulturi grada 

Sinja za 2014.god sa iznosom od 5.000 kn. 
Zamjenica gradonačelnika Kristina Križanac istakla je da grad Sinj pruža pomoć svim 

udrugama bez obzira da li su oni u programu ili ne, niti jedna udruga nije uskraćena od grada 
Sinja u financijskom smislu. 
 Vijećnik Mladen Vidić kazao je da je čuo od g.Sesardića da će ići obrasci za udruge, na 
zadnjoj sjednici gradskog vijeća bila su izvjećša udruga u kulturi i to je bilo daleko od pravog 
financijskog izvješća, traži se samo transparentno i odgovorno trošenje novca, predložio je 
amandman 

- da se iz pričuve programa skine 5.000,00  kn  
- da se 5.000,00  kn raspoređuje udrugi Gaj Laberije. 
Vijećnik Stjepan Labrović kazao je da je gradsko vijeće donijelo odluku o raspodjeli 

sredstava u iznosu od 900 tisuća kn i iz tih okvira ne može se izaći, ne može se udovoljiti svima, 
što se tiče nabavke koncertnog klavira gradsko vijeće je trebalo dobiti od stručnih tijela 
predračun da se zna koliko košta taj klavir, zbog toga je predložio da se bude tolerantno i da se 
uklopi u ovih 900 tisuća kn, a što se tiče klavira da se 50000 uzme za razglas a na stavci klavira 
ostavi 50000 i da ta sredstva kad se bude imalo para, da se onda donese odluka. 
 V.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina pojasnio je da će se doći u situaciju da se 
neće kupiti ni klavir ni razglas, bolje se odlučiti za jedno da se za to utroše sredstva, a da se 
razglas ostavi za rebalans ili drugu priliku. 
 Vijećnik Milan Smoljo iznio je da sve udruge u kulturi zavređuju dužno poštovanje, jer se 
zna da ova sredstva koja se dodjeljuju nisu dostatna, predložio je amandman  

- da se KUD-u „Didi s Kamešnice“-Gljev, koja već dugo predstavlja izvorne pokladne 
običaje Cetinske krajine i  počela je obnova izvornih nošnji, planirani iznos od 
12.825,00 kn podigne na 15.000,00 kn 

- da se navedeni iznos od 2.175,00 kn dobije tako što bi: 
� s  pozicije Ogranak Matice Hrvatske u Sinju skinulo 1087.50 kn te da bi sada ta 

pozicija umjesto 51300.00 kn iznosila 50212,50 kn 
� s pozicije Udruga Sinjski slavuji skinulo 1087.50 kn te da bi sada ta pozicija 

umjesto 51.300.00 kn iznosila 50.212,50 kn. 
Vijećnica Nataša Poparić zatražila je da jedna od budućih točaka dnevnog reda 

gradskog vijeća bude da izvršna vlast prezentira odnose po pitanju financija između grada Sinja i 
ostalih jednica lokalne samouprave Cetinskog kraja, jer grad Sinj ima prava kao svi ostali a 
obveze su im daleko veće. 
 Vijećnik Milan Smoljo u ime Nezavisne liste Stipislava Jadrijevića zatražio je pauzu od 
20 minuta kako bi se pripremili svi amandmani. 

Nakon stanke  prišlo se na predlaganje amandmana i izjašnjavanje zamjenice 
gradonačelnika o njima, odnosno glasovanje o onima sa kojima nije suglasna 

 
Amandmani  Kluba vijećnika NL Mira Bulja  
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Amandman 1. 
- da se u tablici raspodjele redovne djelatnosti iz pričuve Programa umanjuje se za 

15.000,00 kuna 
- da se sredstva u iznosu od 15.000,00 kuna raspoređuju Dječjoj alci Vučkovića. 
 

Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 1. Nezavisne liste Mira Bulja, pa ga 
je predsjedatelj dao na glasovanje, te utvrdio da je većinom glsova  (14 za i 3 suzdržana) 
prihvaćen amandman 1. Nezavisne liste Mira Bulj. 

 
Amandman 2. 

- da se u tablici raspodjele redovne djelatnosti skida se iznos od 5.000,00 kuna sa 
Udruge Sinjski slavuji 

- da se sredstva u iznosu od 5.000,00 kuna raspoređuje KUD –u Sinj. 
 

 Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 2. Nezavisne liste Mira Bulja, 
pa ga je predsjedatelj dao na glasovanje, te utvrdio da je većinom glasova  (13 za i 5 suzdržanih) 
prihvaćen amandman 2. Nezavisne liste Mira Bulj. 
 
Amandmani Kluba vijećnika SDP i HNS 
 

Amandman 1. 
- da se financijska sredstva predložena Progranom za Sinjsko pučko kazalište sa 

predviđenih 42.750,00 kuna povećaju na 48.000,00 kuna 
 

Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 1. Kluba vijećnika SDP i HNS, pa 
ga je  predsjedatelj dao na glasovanje, te utvrdio da nije prihvaćen (7  za) amandman 1. Kluba 
vijećnika SDP i HNS. 

 
Amandman 2.  
- da se financijska sredstva predložena Progranom za KUU Sinjske mažoretkinje sa 

predviđenih 61.750,00 kuna povećaju na 66.750,00 kuna 
 

Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 2. Kluba vijećnika SDP i HNS, pa 
ga je  predsjedatelj dao na glasovanje, te konstatirao da nije prihvaćen (7  za) amandman 2. 
Kluba vijećnika SDP i HNS. 

 
Amandman 3. 
- da se u okviru Programa osigura 5.000,00 kuna za udrugu Sinjska umjetnička komuna 

(SUK) 
Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 3. Kluba vijećnika SDP i HNS, pa 

ga je  predsjedatelj dao na glasovanje, te konstatirao da nije prihvaćen (7  za) amandman 3. 
Kluba vijećnika SDP i HNS. 

 
Amandman  4. 
- da se u okvitu Programa osigura 3.000,00 kuna za udrugu Sinjski kulturni urbani 

pokret (SKUP) 
 
Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 4. Kluba vijećnika SDP i HNS, pa 

ga je  predsjedatelj dao na glasovanje, te konstatirao da nije prihvaćen (6  za) amandman 4. 
Kluba vijećnika SDP i HNS. 

 
Amandman  5. 
- da se u pkviru Programa osigura 2.000,00 kuna za udrugu Bajagičke mačkare. 
Predviđena sredstva u iznosu 20.250,00 kuna bi se osigurala kroz smanjenje sredstava 

namjenjenih udruzi Sinjski slavuji. 
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 Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom 5. Kluba vijećnika SDP i HNS, 
pa ga je  predsjedatelj dao na glasovanje, te konstatirao da nije prihvaćen (7 za) amandman 5. 
Kluba vijećnika SDP i HNS. 
 
Amandman vijećnika Zvonimira Križanca 
 

 -   da se smanji iznos pričuve Programa za 5.000,00 kn  
 -  da se uvrsti SUK (Sinjska umjetnička komuna) u Program javnih potreba u kulturi 
Grada Sinja za 2014.god sa iznosom od 5.000 kn. 
 
Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom vijećnika Zvonimira Križanca, pa 

ga je  predsjedatelj dao na glasovanje, te konstatirao da je većinom glasova (11 za) prihvaćen  
amandman vijećnika Zvonimira Križanca. 
 
Amandman vijećnika  Mladena Vidića 
 

- da se iz pričuve Programa skine 5.000,00  kn  
- da se 5.000,00  kn raspoređuje udrugi Gaj Laberije. 

 
Zamjenica gradonačelnika nije suglasna s amandmanom vijećnika Mladena Vidića, pa ga 

je  predsjedatelj dao na glasovanje, te konstatirao da je većinom glasova (11 za) prihvaćen  
amandman vijećnika Mladena Vidića. 
 

Amandman vijećnika Milana Smolje 
 

- da se KUD-u „Didi s Kamešnice“- Gljev, koja već dugo predstavlja izvorne pokladne 
običaje Cetinske krajine i  počela je obnova izvornih nošnji, planirani iznos od 
12.825,00 kn podigne na 15.000,00 kn 

- da se navedeni iznos od 2.175,00 kn dobije tako što bi: 
� s  pozicije Ogranak Matice Hrvatske u Sinju skinulo 1087.50 kn te da bi sada ta 

pozicija umjesto 51300.00 kn iznosila 50212,50 kn 
� s pozicije Udruga Sinjski slavuji skinulo 1087.50 kn te da bi sada ta pozicija 

umjesto 51.300.00 kn iznosila 50.212,50 kn. 
 

Zamjenica gradonačelnika je suglasna s amandmanom vijećnika Milana Smolje i 
sukladno stavku 10. članka 93. Poslovnika Gradskog vijeće amandman postaje sastavni dio 
prijedloga. 

Nakon amandmana predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Program javnih potreba 
u kulturi Grada Sinja za 2014. godinu u cjelin, te konstatirao da je Gradsko vijeće većinom 
glasova (15 za i 2 suzdržana) donijelo 

Program javnih potreba u kulturi Grada Sinja za 2014. godinu. 
91155 
TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu Grada Sinja 
 
Uvodno obrazloženje dala je v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza.  
Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, obnovu i razvoj Stjepan 

Labrović pročitao je stav  Odbora prema kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu Grada Sinja. 

Nakon kratke rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Miro Bulj i Nataša Poparić 
predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom 
doprinosu Grada Sinja, te konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova (15 za i 2 suzdržana, 
od ukupno 17 nazočnih vijećnika)  donijelo 

Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu Grada Sinja. 
 

TOČKA 9. 
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Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata 
 
Uvodno obrazloženje dala je v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

komunalne djelatnosti, gospodarstvo i upravljanje imovinom Ankica Panza.  
Predsjednik Odbora za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, obnovu i razvoj Stjepan 

Labrović pročitao je stav  Odbora  prema kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata 

U kratkoj raspravi sudjelovali su vijećnici  Zvonimir Križanac i Nataša Poparić. 
Nakon toga predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata, te utvrdio da je Gradsko vijeće jednoglasno 
(17 nazočnih vijećnika) donijelo 

Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata. 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog  Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova predstavničkih tijela izabranih s liste grupe birača  Gradskog vijeća Sinja za 
2014.godinu 
 

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Mijić 
Trogrlić, 

Predsjednik Odbora za proračun i financijsku kontrolu Stipe Perić pročitao je stav 
Odbora prema kojem je razmotren i prihvaća se jednoglasno Prijedlog Odluke o raspoređivanju 
sredstava za financiranje političkih stranaka i članova predstavničkih tijela izabranih s liste 
grupe birača Gradskog vijeća Sinja za lipanj-prosinac 2013.godinu. 
 Vijećnik Denis Bobeta u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste Mira Bulja, istakao je da je 
pri dodjeli prošlogodišnjih sredstava za 2013. godinu rečeno da se ta sredstva koriste za 
pripremu izbora, njima su sredstva najpotrebnija jer nemaju mogućnosti stranačkog 
financiranja, mišljenja je da se ukidanjem, odnosno smanjenjem navedenih sredstava ne bi 
trebala ponoviti situacija sa zadnjih izbora gdje je slika kandidata bilo svugdje i iritirali su 
većinu glasača, radi toga je, u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste Mira Bulja, predlažio 
amanadman: 

- da se u članku 4. stavku 1. navedene Odluke za svakog vijećnika utvrđuje  iznos od 1,00 
kune umjesto 623,06 kuna, 

- da se u članku 4. stavku 2. navedene Odluke za svakog vijećnika utvrđuje iznos od 1,00 
kune umjesto 685,36 kuna 

- sredstva u iznosu od 160.000,00 kuna se raspoređuju za sufinanciranje zapošljavanja 
osoba sa tjelesnim invaliditetom. 
Vijećniku je odgovorio v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina koji je pojasnio da bi 

odluka bila zakonita, ukoliko se prihvati trebalo bi biti 10% za vijećnice i to bi bilo 1,10 kuna i 
tako bi trebao glasiti amandman, a uz članak 4. trebalo bi promjenit i članak 5. tablicu. Naglasio 
je da Klub vijećnika može predložiti da se sredstva u iznosu od 160.000,00 kuna raspoređuju za 
sufinanciranje zapošljavanja osoba sa tjelesnim invaliditetom, ali ne može se kroz ovu Odluku 
mijenjat Proračun, jer Proračun je temeljni financijski akt Grada u kojem je definirano 
160.000,00 kuna za tu namjenu i to su zadane pozicije Proračuna, što znači da se kroz ovu 
Odluku ne mogu raspoređivati sredstva od 160.000,00 kuna i dok se rebalansom  ne izmjeni 
Proračun nitko to ne može mijenjat. 

Vijećnica Nataša Poparić istakla je da je pogodila kakav će biti amandman i to je čisti 
populizam, jer po hrvatskim zakonima invalidi i hrvatski branitelji imaju prednost pri 
zapošljavanju, dodala je da se ima kriva slika da stranka daje sredstva, stranka daje onima koji 
nemaju  predstavnike u tijelima jedinice lokalne samouprave, a ostali imaju kao i svi drugi, ovo 
što se dobije godišnje nije za izbore nego za tekuće potrebe. 

Zamjenica gradonačelnika Kristina Križanac kazala je da se sredstva dodjeljuju 
proporcijalno broju mandata i može se donijeti odluka u svom financijskom planu gdje će se 
potrošiti ta sredstva i  nitko nikoga ne može uvjetovati što će s vlastitim sredstvima.  

Vijećnik Mladen Vidić komentirao je da li ima pravo izglasat da ne želi ova sredstva, kad su 
to  sredstva stranke. 

Na kraju rasprave predsjedatelj je konstatirao da se amandman Nezavisne liste Mira Bulja 
ne može dat u ovom obliku. 
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Nakon toga predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Odluke o raspoređivanju 
sredstava za financiranje političkih stranaka i članova predstavničkih tijela izabranih s liste 
grupe birača  Gradskog vijeća Sinja za 2014.godinu, te utvrdio da je Gradsko vijeće  većinom 
glasova (15 za i 2 suzdržana, od ukupno 17 nazočnih vijećnika) donijelo 

Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
predstavničkih tijela izabranih s liste grupe birača  Gradskog vijeća Sinja za 2014.godinu. 
 

TOČKA 11. 
Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o socijalnoj skrbi Grada Sinja 

 Uvodno obrazloženje dao je zamjenik gradonačelnika Zlatko Ugrin.  
Predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Ivana Šabić pročitala je stav Odbora 

prema kojem je razmotren i prihvaća se jednoglasnop Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni 
Pravilnika o socijalnoj skrbi Grada Sinja. 

Vijećnik Mladen Vidić mišljenja je da bi trebalo dovesti u ravnopravan položaj parove 
koji usvajaju djecu, radi toga je predložio amandman: 
     -  da se iza članka 18 doda novi članak, članak 18 a koji glasi:  

„Pravo na novčanu naknadu za svako usvojeno dijete imaju bračni parovi s 
prebivalištem na području Grada Sinja ako podnesu zahtjev u roku 6 (šest) mjeseci od usvajanja. 
Novčani iznos naknade za usvojeno dijete jednak je naknadi za novorođeno dijete“. 
 Vijećnik Stipe Jadrijević Cvrlje kazao je da što se tiče jednokratnih novčanih pomoći za 
svako novorođeno dijete, vidjelo se kroz natpise u medijima da se poprilično kasni, roditelji koji 
su dobili dijete nezadovoljni su jer nisu ostvarili pravo koje je Proračunom bilo zajamčeno, tek se 
pred kraj drugog mjeseca donosi jedan ovakav Pravilnik, trebalo se pravovremeno reagirati i 
ovakvu odluku ranije donijeti, jer dok se svi zahtjevi obrade proći se još određeno vrijeme. 
Nastavio je da mu je žao što nema pročelnice Upravnog odjela za financije, htjeli su već sada 
dati određeni amandman jer iznos od 3.000,00 kuna nije dovoljan, iznos se treba povećati, 
stimulirati pronatalitetnu politiku, ne zna da li postoji prostora u okviru Proračuna pa da se  taj 
iznos promijeni ali nema pročelnice pa je nezgodno o tome diskutirati. 

 Vijećniku je odgovorio v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina koji je  pojasnio da 
mediji ponekad svašta pišu, prošle godine je 11.2. 2013. isplaćena naknada za prvi mjesec, a 
sada će za koji dan ići isplata, ljudi nisu nezadovoljni, jer moglo se postupiti po važećem 
Pravilniku, ali svima je kazano da počekaju izmjenu Pravilnika i da će dobiti tisuću kuna više, 
tako da ne stoji ta konstatacija da su ljudi bili nezadovoljni. Istakao je da se svi slažu da je 
potrebno poticati pronatalitetnu politiku Grada, ali to se radi prilikom donošenja Proračuna.  

Vijećnik Stipe Jadrijević Cvrlje kazao je da nisu mislili davati amandman, nego su htjeli 
vidjeti sa pročelnicom da li u okviru sredstava Proračuna za naknadu za novorođeno dijete ima 
mogućnosti, kad bude rebalans onda će biti amandman SDP-HNS da se ova sredstva za 
novorođenu djecu povećaju. 

Vijećnik Zvonimir Križanac naglasio je da je u Pravilniku sporan članak 6. koji kaže da 
se u članku 11. točka 2. na kraju rečenice iza riječi odgoja dodaju riječi: „u vlasništvu Grada 
Sinja“  i ako se gleda taj članak 11,  u Gradu postoje dva vrtića koja nisu u vlasništvu Grada 
Sinja, što će biti ako dijete samohranog roditelja ili hrvatskog ratnog vojnog invalida ide u te 
vrtiće, je li oni onda ne ostvaruju prava. 

 
Vijećniku je odgovorio zamjenik predstojnika Ureda Grada Željko Sesardić koji je 

obrazložio da svi nabrojeni imaju prioritet za upis u gradski vrtić, a jedino ako ne žele upisati 
djecu u gradski dječji vrtić onda ne ostvaruju pravo na olakšice, svi ti koji imaju pravo na 
olakšicu su prioritetni i imaju pravo upisa u vrtić. 

Vijećnik Zvonimir Križanac zatražio je da mu se odgovori da li postoji način da se taj 
problem riješi da ne dođe do takve situacije, da li postoje neki mehanizmi kojim se to može riješiti 
ili da se izbace riječi „Grada Sinja“ , pa da imaju svi ista prava. 

Zamjenik predstojnika Ureda Grada Željko Sesardić objasnio je da nisu predviđena 
sredstva u Proračun i da bi se to refundiralo, sva djeca imaju pravo upisa u gradski vrtić, a 
mrežom je predviđeno da se dječji vrti ć Bili cvitak širi sa područnim odjeljenjima , a ne privatni 
vrtići. 

Vijećnica Nataša Poparić istakla je da, kad se drugi put budu donosile odluke o 
sufinanciranju vrtića koji nisu u vlasništvu Grada Sinja, da se o tome vodi računa, jer nisu to 
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mala sredstva koja Grad Sinj daje u te vrtiće, prema tome u sklopu toga može se i taj dio 
ugraditi. 

Vijećnik Denis Bobeta naglasio je da u članku 7. Pravilnika piše da se članak 13. mijenja 
na način da se subvencija za autobusni prijevoz učenika i studenata s područja Grada Sinja 
odnosi na troškove javnog prijevoza za učenike i studente na školovanju u Sinju, Splitu i Kninu, 
ali svi znaju da imaju studenti i učenici na školovanju i u drugim gradovima Republike Hrvatske, 
a sufinanciraju se samo oni koji se školuju u tim gradovima. Dodao je da je pripremio 
amandman, jer ima fakulteta koji nisu u ova tri grada i ti su učenici i studenti stalno zakinuti 
godinama: 
 Članak 13. mijenja se i glasi: 
       “ Subvencija za autobusni prijevoz učenika i studenata s područja Grada Sinja 

Ova subvencija odnosi se na troškove javnog prijevoza za učenike i studente na 
školovanju u Sinju, Splitu i Kninu, Zagrebu, Rijeci, Osijeku, Zadru, Dubrovniku i ostalim 
gradovima na području Republike Hrvatske”. 
 Predsjednik Gradskog vijeća Hrvoje Markulin upitao je vijećnika Bobetu da li su 
izračunali kolika su sredstva potrebna za navedeni amandman. 

Vijećnik Denis Bobeta kazao je da nisu napravili izračun, mišljenja je da bi službe Grada 
trebale to izračunati. 

Vijećniku je odgovorio v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina da se ne može 
predvidjeti više troškova u Proračunu, jer tih sredstava nema. 

Zamjenica gradonačelnika Kristina Križanac navela je da joj je žao jer sve mora biti u 
okviru Proračuna, Grad pomaže maksimalno i u prijevozu i davanjem stipendija, Grad daje 
najviše stipendija. 

Vijećnik Miro Bulj osvrnuo se na amandman vijećnika Bobete, te iznio da studenti iz 
Imotskog imaju besplatan prijevoz, što znači da ovaj prijedlog nije nemoguć i o tome je trebala 
misliti izvršna vlast. 

Vijećniku je odgovorio v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina da Gradsko vijeće 
može prihvatiti amandman Nezavisne liste Mira Bulja, ali taj prijedlog nije sukladan  s 
Proračunom. 

Predsjednik Gradskog vijeća Hrvoje Markulin konstatirao je da Proračunom nisu 
predviđena sredstva za amandman Nezavisne liste Mira Bulja, pa se amandman ne može uvrstiti. 

Zamjenica gradonačelnika Kristina Križanac prihvatila je amandman vijećnika Mladena 
Vidića, koji je postao sastavni dio Prijedloga Pravilnika. 

Nakon toga predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni 
Pravilnika o socijalnoj skrbi Grada Sinja, te konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (17 
nazočnih vijećnika) donijelo 

Pravilnik  o izmjeni i dopuni Pravilnika o socijalnoj skrbi Grada Sinja. 
 

TOČKA 12. 
Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 

ustrojstvu  DV Bili Cvitak 
 

 Uvodno obrazloženje dala je ravnateljica Dječjeg vrtića „Bili cvitak“ Ana Križanac. 
Predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Ivana Šabić pročitala je stav Odbora 

prema kojem je razmotren i prihvaća se većinom glasova Prijedlog Zaključka o davanju 
prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu  Dječjeg vrtića Bili Cvitak 

 

TOČKA 13. 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Splitu 
 

Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Dujo Maleš pročitao je Zaključak Odbora: 
Utvrđuje se prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga  za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Splitu, kojim se predlaže Gradskom vijeću Grada Sinja da utvrdi slijedeće 
kandidate za suce porotnike: 

1. Stanka Vitić, Sinj, Miljenka Buljana 31,  (Opća gimnazija) 
2. Ivanka Vidić, Sinj, Ivana Filipović Grčić 24, (Informatička škola) 
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3. Ivanka Domazet, Sinj, Serdara Vučkovića 6, (Srednja upravna škola) 
4. Marinka Marunica, Čitluk 72 A, (Diplomski teološko- katehetski studij). 
 

Nakon kratke rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Stipe Jadrijević Cvrlje, Nataša 
Poparić i Miro Bulj predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Zaključka o utvrđivanju 
prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Splitu, te konstatirao da je 
Gradsko vijeće jednoglasno (14 nazočnih vijećnika) donijelo  

Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u 
Splitu. 

 

TOČKA 14. 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika za mladež 

Županijskog suda u Splitu 
 

Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Dujo Maleš pročitao je Zaključak Odbora. 

Utvrđuje se prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga  za imenovanje sudaca porotnika za 
mladež Županijskog suda u Splitu, kojim se predlaže Gradskom vijeću Grada Sinja da utvrdi 
slijedećeg kandidata za suca porotnika: 

1.  Marinka Marunica, Čitluk 72 A (Diplomski teološko- katehetski studij). 
 Kako nije bilo rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Zaključka o 

utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika za mladež Županijskog suda u Split, te 
konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (14 nazočnih vijećnika) donijelo 

Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika za mladež 
Županijskog suda u Splitu. 

 
TOČKA 15. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika za područje Grada Sinja 
 

Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Dujo Maleš pročitao je Zaključak Odbora. 
Utvrđuje se prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga o razrješenju dr.med. Ane Kokot – 

Živalj iz Sinja obavljanja poslova  mrtvozornika za područje Grada Sinja, s tim da se u što 
skorije vrijeme nađe još jedan  mrtvozornik za području Grada Sinja. 

Nakon kratke rasprave u kojoj su sudjelovalivijećnici  Miro Bulj i Stjepan Labrović 
predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika za 
područje Grada Sinja, te konstatirao da je Gradsko vijeće  jednoglasno (14 nazočnih vijećnika) 
donijelo 

Rješenje o razrješenju i imenovanju mrtvozornika za područje Grada Sinja. 
 
TOČKA 16. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Procjene ugroženosti od požara i tehnološke 
eksplozije za Grad Sinj 
 

 Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
 Obrazloženje su dali i  zapovijednik Dobrovoljnog vatrogasnog društva Sinja Stipe Ančić 
zaposlenik Ureda Grada Stipe Samardžić. 

Predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Ivana Šabić pročitala je stav Odbora prema 
kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Procjene 
ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije za Grad Sinj 

U kratkoj raspravi sudjelovali su vijećnici:Miro Bulj, Stjepan Labrović i Stipe Jadrijević 
Cvrlje. 

Nakon toga predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije 
Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije za Grad Sin, te utvrdio da je Gradsko 
vijeće jednoglasno (15 nazočnih vijećnika) donijelo 

Odluku o prihvaćanju revizije Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije za 
Grad Sinj 
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TOČKA 17. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Plana zaštite od požara za Grad Sinj 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. predstojnik Ureda Grada Igor Vidalina. 
Obrazloženje su dali i  zapovijednik Dobrovoljnog vatrogasnog društva Sinja Stipe Ančić 

zaposlenik Ureda Grada Stipe Samardžić. 
Predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Ivana Šabić pročitala je stav Odbora prema 

kojem je razmotren  i prihvaća se jednoglasno Prijedlog Odluke o prihvaćanju revizije Plana 
zaštite od požara za Grad Sinj. 

Rasprave nije bilo pa je predsjedatelj dao na glasovanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju 
revizije Plana zaštite od požara za Grad Sinj i konstatirao da je Gradsko vijeće jrdnoglasno (15 
nazočnih vijećnika) donijelo 

Odluku o prihvaćanju revizije Plana zaštite od požara za Grad Sin.j 
 

 
Sjednica je završila s radom u 22,30 sat. 
 
Zapisničar:                                                                                            Predsjednik: 
Zdenka Vlastelica,v.r.                                                              Hrvoje Markulin,v.r 

 


